
Vse družbenopolitične or-
ganizacije v Pol ju se redno se-
stajajo in rešujejo probleme s
svojega področja. Aktivno se
vključujejo v ukcijo za ob-
novodoma Partizan. Zbiralna
akcija še vedno teče. Odziv
krajanov in delovnih organi-
zacij je bil izreden. Vsak pri-
speva, kolikor pač zmore,
obenem pa s tem pokaže pri-
pravljenost in zanimanje za
mnoge dejavnosti, ki bodft
lahko potekale v obnovlje-
nem domu. V Januarju sta se
sestala koordinacijski in
gradbeni odbor, da bi naredi-
la načrt notranje obnove. Po-
trebno bo prostovoljno delo.
Prepričani smo, da se bodo
krajani, mladina, športniki,
taborhiki in kulturniki z vsertii
močmi lotili dela. Celoten
dom ima 466 kv. m površine,
dvorana pa je velika 188
kv.m. Za vzdrževanje in va-
rovanje stavbe bo potrebno
pravočasno poiskati primer-
nega hišnika.

Skoraj v vsaki številki Nsk
smo poročali o težavah z vodo
v MS 6 Polje. V decembru je
pritekla voda po novem vo-
dovodu, tako da jeje sedaj tudi
v najvišjih nadstropjih dovolj.
Ob težko pričakovani rešitvi
tega problema si želimo, da bi
se tudi drugi problemi reše-
vali hitreje in učinkovileje.

seveda pa na koncu tudi tako
uspešno kot tokrat z vodo.

V skupnem prizadevanju
za lepo in čisto okolje nas kar
zaboli ob pogledu na odslu-
žene avtomobile na dvoriščih
in pločnikih. V soseski MS 6
se je takih spak nabralo kar
sedem ali osem. Sprašujemo
se, kje so njihovi lastniki in ali
se morajo takšne stvari res re-
ševati s prijavami in kaznimi,
ki temu sledijo.

Taborniki odreda Zvezda
iz Polja so drugi teden počit-
nic zimovali na Goropekah
nad Žirmi. Približno 50 čla-
nov od najmlajših medvedkov
in čebelic do vodje zimovanja,
mentorice, vaditelja smučanja
in vodnikov je teden preži-
velo na snegu ob pridobivanju
taborniških znanj, večere pa
so si krajšali z družabnimi
igricami in petjem.

• NEVARNA
RJAVA CESTA

Krajani in stanovalci ob
Rjavi cesti v Polju so nezado-
voljni z ureditvijo prometa, ki
je iz dneva v dan gostejši.
Kljub prometnim znakom na
obeh straneh ceste, ki prepo
veduje tranzitni promet in
omejujejo hitrost, tega nihče
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ne upošteva. Razen osebnih
vozil je vedno več tudi težkih
tovornjakov, še zlasti pa pov-
zročajo nevarnot mladi moto-
risti, ki so omenjeno cesto
spremenili v pravo dirkališče.
Cesta je za tako gost promet
preozka pa tudi neraven as-
falt, na katerem so ob dežev-
nem vremenu velike luže,
otežuje hojo pešcem. Cesta
nima urejenih pločnikov, zato
pešci hodijo po cestišču. To je
še posebno nevarno za otroke
na poti v šolo, zato bi morali
pred VVZ Rjava cesta urediti
prehod, ki je že nekaj časa v
načrtu.

Svet in skupščina KS Polje
sta že razpravljala o razmerah
na Rjavi cesti. Menili so, da je
potrebno to prometno zmeš-
njavo urediti čimprej, da ne bi
prišlo do nesreče. Zadevo so
sklenili izročiti komunalni
skupnosti občine Ljubljana
Moste-Polje in izvršnemu
svetu občine, da bi skupaj s
podjetjem Soseska našli čim-
prejšnjo rešitev. Čeprav ob-
stajajo prometne težave na
Rjavi cesti že več kot pet let in
bi jih bilo treba dokončno od-
praviti, menijo na krajevni
skupnosti Polje, da bi lahko
zaeasno izboljšali stanje tudi z
ureditvijo pločnikov.

• JOŽETA
GROZNIKA,
CESTARJA
V POLJU Nl VEČ

V začetku januarja smo se na
sostrskem pokopališču posloviB
od zvestega in prizadevnega de-
lavca KS Polje Jožeta Groznika.
Skoraj 14 let je delal v naši kra-
jevni skupnosti. SrečevaH smo ga
na poteh, ki jih je urejeval. Delal
je ne glede na vremenske razme-
re, vedno veder in nasmejan.
Razen dela, za katerega je bil za-
dolžen, je večkrat tudi svetoval,
kako izboljšati in urediti parke,
poti in ceste v naši KS. Vedno je
vedel povedati, kaj je novega v
kraju. Bil je dober sodelavec in
prijatelj. Krajevna skupnost in
družbenopoKtične organizarije v
Polju se ga spominjajo in se mu
zahvaljujejo za nesebično delo in
trud, ki ga je opravljal za vse na.s.
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